

Referat fra styremøte i Grunneiersameiet Storvann

Organisasjonsnummer: 917 721 270

Forretningsadresse: Langsvassbukt, 8409 GULLESFJORD

Postadresse: c/o Knut Georg Hartviksen, Våtvollveien 175, 8409 Gullesfjord.

Tid: 27. Januar 2022 kl. 18:00

Sted: Bømark, Knut

Til stede: Knut Georg Hartviksen, Oddbjørn Trygve Rinaldo, Leif Elias Reinholdtsen, Torbjørn Holen, Oddvar Laurits Antonsen

Forfall: Skjalg Steiro

SAKSLISTE:

Sak 01 **Innkommende/Utgående post**

Referat forrige styremøte

Informasjon fra Midtre Hålogaland friluftsråd

Invitasjon fra Riksantikvaren til frivillige lag og foreninger - tilskudd til lokale, historiske ferdselsårer

Søknad om tillatelse på fysiske tiltak i Langvatnvassdraget

Søknad om midler til tiltak i Langvatnvassdraget

Ørnetelling - Statsforvalteren

Sak 02 **Budsjett / Økonomi**

Status økonomi

På følgende konto.

Bruks konto: xx.18616 kr -415,21

Kapital konto: xx.61813 kr. 139 998,67

Prosjekt konto: xx.93381 kr. 67 725,00

Total kapital: Kr. 207 308,46

Sak 03 **Informasjon om Stiftinga Anadrom og prosjekt Nordland 2023**

Medlemskap i Androm koster kr. 300,-. Styret ønsker å melde GS Storvann inn i interesseorganisasjonen og at her kan det være gode impulser å hente

Anadrom melder at vi er prioritert med hensyn til ett overvåkingssystem i 2022.

Ansvar. Knut tar kontakt med dem for å få nødvendige data for innmelding.

Sak 04 **Søknader til kommune og stiftelser**

En del områder står på listen for søknad som må være klar og innsendt til ca. 1.februar.

Ansvar: Skjalg med bistand fra Leif og Torbjørn.

Det er innsendt tillatelser fra grunneiere for oppsett av gapahuker på eiendommene til Kvæfjord kommune for teknisk godkjenning og registrering.

Behovet for midler til bygging av følgende:

1 stk. - Teknisk bu til telleapparat for fisk i elva, Støpning av fundamenter til gjerde.

2-3 stk. – Gapahuker med fiskepark 3,7mx2,9mx2,2m.

3-5 stk. – Vedbuer.

Sak 05

Søknader til -Prosjekt Langvatnvassdraget

Søknad sendt inn til Statsforvalteren i Troms og Finnmark og til Miljødirektoratet. Søknadssum er kr. 859 500 hvor det forventes 1910 timer egeninnsats i form av dugnad. *Ansvar. Knut følger opp saken mot Statsforvalteren.*

Sak 06

Ørne telling

Brev fra Statsforvalteren i Nordland ved Fritz Sortland vil holde telling i 2022. Statsforvalteren i Troms henger seg på denne. Ønske er registrering av reir og antall ørner for å danne seg et bilde av bestanden og mulige erstatninger som kan være aktuelle. Det er ønskelig med informasjon fra alle i området hvor de har sett reir. *Torbjørn er kontaktpunkt for videreformidling.*

Sak 07

Fangst av predatorer / Fangstfeller

Feller er tatt inn for vinteren.

Sak 08

Status Gapahuk /bålringer / vedlager / Teknisk bu

1. Produksjon innendørs – 2 stk. små gapahuker.

Midler må skaffes for å dekke opp lån på kr. 100 000 fra Oddvar Antonsen.

Produksjon er startet på 2 gapahuker i plashall. Forventes ferdig i løpet av ca. 3-4 uker.

Ansvar: Torbjørn

2. Navneskilt til 2 stk. gapahuker. Høyde bokstaver, og korrekt stedsnavn.

Gapahuk 1: Kvilarbukta, Gapahuk 2: Rolfesteinen er under produksjon.

Ansvar: Torbjørn

3. Dugnadsplan for sommer

Gapahuker, bålringer, søppelplukking i Langvassdalen, etc.

Vårin har ordnet med avtale om levering av avfall etter søppelplukking til våren. *Ansvar: Knut og Vårin*

Bålringer er under produksjon. *Ansvar: Torbjørn*

Kontroll og rydding av gapahuker etter vinteren. *Ansvar: Torbjørn.*

4. Øksnes Jeger og Fisk – støpning av fundament

Støpning av fundament vil skje i samarbeid med Øksnes Jeger og Fisk. Dette

vil være betong heller som er 0,5m x 1,0m x 0,1m med hull i midten for nedsetting av armeringsjern i elvebunnen.. Behovet er ca. 30-34 stk.
Oppfølging mot Øksnes for oppstart gjøres av Skjalg

5. Lagring av singel

2 lass singel må lagres i Langvassdalen.

Leif sjekker mulighet for å få noen lass fra lokale entreprenører. Knut har ansvar for lagring.

Små sandsekker trengs for å ha til de plasser der en må bære singel inn.

Ansvar: Torbjørn.

6. Bord i lager hos Vegvesnet

5 bord i garasjen. 1 nytt bord, 2 hvite bord, 1 dårlig umalt bord.

Maling kjøpt inn og klar. Arbeidet er startet. Chris tar seg av dette.

Sak 09

Veilag gnr. 18

Det er stemning for å få på plass en slik avtale.

Det gjenstår en del arbeid før denne avtalen vil være på plass.

Ansvar: Knut følger opp.

Sak 10

Revisjon av fiskeregler

Ingen behov for endringer. Saken tas opp på neste møte for utsjekk før årsmøtet.

Sak 11

Fangstrapportering - muligheter

Bruk av iNatur for grunneiere er løsbart. Her er vi noe avhengig av Anadrom sin avtale med iNatur og når denne kommer på plass. Det vil medføre at en kan utdele fiskekort til alle grunneiere som har betalt medlemsavgiften. Rapportering kan skje via SMS eller på nett hos iNatur. Dette vil forenkle rapporteringen av fiske for alle parter og innsending mot registret.

Sak 12

Årsmøte 2022 GS Storvann

Utsending av innkalling for innkommende saker innen 7. februar.

Ansvar: Oddbjørn

Oppstart valgkomite: Vårin bes starte opp jobben så snart som mulig.

Følgende er på valg ved årsmøte i 2022 og spørres for nye år eller at man må finne noe nye.

Leder	Knut Georg Hartviksen	gnr.17	1 år
Kasserer:	Oddvar Antonsen	gnr.16	1 år
Varamedlem:	Hans Arne Myreng	gnr.16	1 år
Varamedlem:	Thomas Røvik Steiro	gnr.18	1 år

Valgkomité Drude Røvik Steiro og Vårin Forøysund 1 år

Styrets utseende 2021: de med 2 år er ikke på valg.

Årsmøtet gjorde følgende enstemmige **vedtak**:

Leder	Knut Georg Hartviksen	gnr.17	1 år
Sekretær	Oddbjørn Rinaldo	gnr.17	2 år
Nestleder:	Leif Reinholdtsen	gnr.16	2 år
Kasserer:	Oddvar Antonsen	gnr.16	1 år
Styremedlem:	Skjalg Steiro	gnr.18	2 år
Varamedlem:	Hans Arne Myreng	gnr.16	1 år
Varamedlem:	Kai Robin Johansen	gnr.17	2 år
Varamedlem:	Thomas Røvik Steiro	gnr. 18	1 år
Varamedlem:	Thorbjørn Holen	hyttene	2 år
Revisorer:	John-Remi Hanssen Bjerkeng		2 år
Valgkomité	Drude Røvik Steiro og Vårin Forøysund		1 år

Prosjekt Langvatnvassdraget ønskes til informasjon på årsmøte fra Viktor Lundgaard og Knut.

Sak 13 Eventuelt

1. Parkering på tomt til Leif Reinholdtsen ønskes flyttet til myrområdet på øst side hos 16/7 for å unngå fjerning av skog. Dette vil løse tilgang til fiskeplasser og gapahuk i området. Plassering hos Leif Reinholdtsen vil medføre privat parkering med bom. ***Oddvar og Leif følger opp.***
2. Oppdrett i Gullsfjorden ved Forøya er kommet inn. Dette kan skape problemer for vannet ved rømming. Selv om det er lukkede mærer for røye vil isgangen i Gullsfjorden kunne skade disse og rømming kan skje. Mærene er også lagt til de beste fiskeplassene i dag. Utmarkslaget gnr 16 tar også tak i saken. Knut ivaretar saken for GS Storvann.
3. Neste møte settes til 24. februar kl. 18:00 hos Knut for å ivareta årsmøtesaker og endringsbehov.

Møte avsluttet: 20:30

Neste møte: 24. februar 2022.

Oddbjørn Rinaldo
Sekretær